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Protokół nr 12/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu 14 kwietnia 2025 r. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 7/8 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

4) Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy 

 

Pan Leszek Siwek - Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i zaproponował następujący 

porządek obrad:  

 

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 18 marca 2025 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Ostrowi 

Mazowieckiej. 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Małkinia Górna na rok 2025. 

5) Sprawy różne.  

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty jednogłośnie. Głosowało 6 radnych. 

 

 

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 18 marca 2025 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 6 

radnych.  

 

 

 

Punkt 2. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały. Podjęcie tej 

uchwały to pierwszy krok do utworzenia przychodni. Udzielamy dotacji celowej na konkretnie 

zadanie. Kolejnym etapem będzie podpisanie umowy i porozumienia. Po realizacji zadania 

otrzymamy szczegółowe dokumenty rozliczające wydatkowanie udzielonej dotacji.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – zaprosił na podpisanie umowy, które odbędzie się w dniu 

29.04.2025 r.  

 

Do posiedzenia komisji dołączyła pani Elwira Założyńska. 

 

Pan Krzysztof Kołota – zapytał, kiedy będzie uruchomiona przychodnia i czy będziemy musieli 

jeszcze dołożyć dodatkowe środki.  
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Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – planowane jest utworzenie przychodni do 

końca roku, natomiast środków nie będziemy dokładać. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zapytał, czy POZ będzie połączony z ZOLem. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że tak. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – potwierdził, że będzie połączenie POZ z ZOLem. Będzie 

otwarty punkt pobrań, oraz dostępny między innymi pediatra. 

 

Pani Lilla Wiechowska – zadała pytanie, czy punkt pobrań będzie nieodpłatny. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informację, że usługi będą nieodpłatne. 

 

Pani Elwira Założyńska – zapytała, ilu będzie lekarzy.  

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że liczba lekarzy będzie zależała 

od ilości pacjentów, którzy się przepiszą. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Ostrowi 

Mazowieckiej. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych.  

 

 

 

Punkt 3. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały zgodnie 

z uzasadnieniem. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. Głosowało 7 radnych. 

 

 

Punkt 4. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały zgodnie 

z uzasadnieniem.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Małkinia Górna na rok 2025. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. 

Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 5. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 
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Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – ponowił zaproszenie na uroczyste podpisanie umowy na 

dotację, które odbędzie się 29.04.2025 r. o godz. 1200. 

 

Pan Krzysztof Kołota – zgłosił awarię oświetlenia ulicznego między Rostkami a Zawistami 

Nadbużnymi.  

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał, że zgłosimy. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – poprosił o zajęcie się tematem zasłonięcia myjni od strony ul. 

Piaski, z wcześniej nawiązanego kontaktu dyrektor firmy wyraził chęć współpracy. 

 

Pan Adam Pławski – Kierownik Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej – przekazał, 

że kilkukrotnie bezskutecznie próbował umówić się na spotkanie z przedstawicielami firmy. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że będzie ponowiona próba umówienia 

spotkania. 

 

Pani Lilla Wiechowska – wyraziła zadanie, że wykonane równanie dróg było tylko 

„symboliczne”, zgłosiła zły stan drogi do parkingu przy stacji w Kiełczewie oraz po prawej 

stronie w kierunku stacji. 

 

Pan Adam Pławski – Kierownik Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej – wyjaśnił, 

że stan dróg gruntowych nie był aż tak zły. Na bieżąco monitorujemy drogi, przy czym również 

racjonalnie dysponujemy środkami na ten cel. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – poprosił o zebranie kruszywa z nawierzchni drogi przy OSP. 

 

Pan Piotr Krzepicki – przekazał informacje od mieszkańców o naruszonych kłódkach przy 

ujęciu wody w lesie. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał, że zgłosimy tą informację. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zapytał o sprawę wąskich uliczek na ul. Piaski oraz słupów, które 

są tam usytuowane. 

 

Pan Adam Pławski – w tym tygodniu jest wznowienie granic drogi, stan techniczny słupów jest 

zgłoszony do nadzoru budowlanego. 

 

Pani Lilla Wiechowska – zgłosiła stare słupy telefoniczne. 

 

Pan Adam Pławski – przekazał, że słupy stoją nie na naszej działce, właściciel musi się tym 

zająć.  

 

Pan Leszek Siwek – zgłosił, aby zrobić przegląd po wykonanym równaniu dróg.  

 

Pan Łukasz Szymańczyk – wskazał, że przy drodze miedzy Prostynią a Poniatowem znajdują 

się suche drzewa, poprosił o wystosowanie pisma do właściciela. 
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Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał, że wystosujemy pismo do właściciela 

działki, na których znajdują się wskazane drzewa. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

   

   

  Przewodniczący Komisji 

                 Leszek Siwek 
 

 

 

Protokolant: 

Edyta Frydrych  
 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


